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Prodaja Mercatorja

RA SLO 1, 30.04.2011, DRUGA JUTRANJA KRONIKA, 7.02

DUŠAN MILIČ (voditelj):  Vrhovno sodišče je včeraj zavrnilo zahtevo Pivovarne Laško za izdajo začasne
odredbe za odložitev izvršitve izpodbijanja odločbe, ki jo je v torek izdal Urad za varstvo konkurence, v
njej pa Pivovarni in šestim bankam omejil prosto razpolaganje z delnicami Mercatorja. Cvetka Selšek, ki
usklajuje  prodajo deležev bank in drugih delničarjev Mercatorju, pravi, da je prav, da Mercator prodamo
organizirano in pregledno, če ga že moramo. Pivovarna Laško se še ni odločila za sodelovanje pri skupni
prodaji, a tudi ta možnost je še odprta, je po seji nadzornega sveta povedal novi predsednik nadzornikov
Vladimir Malenkovič. Druga je seveda prodaja 23,34 % deleža Mercatorja hrvaškemu Agrokorju, ki naj bi
svojo ponudbo podaljšal do sredine prihodnjega tedna. Za uspeh skupne prodaje Mercatorja pa si bodo
začeli bolj dejavno prizadevati tudi zagovorniki pravic malih delničarjev. Simeona Rogelj.
SIMEONA ROGELJ (novinarka): Sporazum o skupni prodaji Mercatorja je po besedah Cvetke Selšek
podpisalo nekaj bank in drugih delničarjev.
CVETKA SELŠEK (usklajevalka prodaje Mercatorja): Pomemben delež ima Pivovarna Laško, ker je čez 53
% in z njimi vred in še z nekaterimi, katere podpise pričakujemo takoj po praznikih, pa bo ta sporazum
imel zagotovo več kot 50 %.
ROGELJ: Na vprašanje ali nameravajo vsebinsko spreminjati sporazum o skupni prodaji, ki je za Pivovarno
nesprejemljiv, je Selškova razložila, da gre za 2 sporazuma. Prvi se nanaša na skupno prodajo, drugi na
reprogram kreditov. Pivovarna naj bi ob pristopu k skupni prodaji terjala dogovor s kreditodajalkami, to
pa niso iste banke kot so delničarke.
SELŠEK: Za Pivovarno Laško bi bilo dosti lažje, če bi se banke takoj zedinile o reprogramu kreditov, vendar
banke dokler se proces prodaje  ne bo začel, tudi nimajo nobene osnove, da sklepajo o reprogramu
kreditov.
ROGELJ: Vprašanje pa je, kdo bo naredil prvi korak.
SELŠEK: Žal bo na potezi moralo biti zopet Laško, kajti, če Laško ne gre v ta sporazum o paketni prodaji,
potem jasno banke tudi ne bodo imele osnove za reprogram kreditov.
ROGELJ: Po ocenah Selškove je za Mercator najslabše ravno to kar se dogaja zdaj, prodaja po delih.
Trgovcev v Sloveniji nismo zmožni sfinancirati zato je edina rešitev mednarodni razpis. Interes tujih
strateških partnerjev obstaja.
SELŠEK: Jaz sem prepričana, da jih bo več in med njimi bo možno izbrati najprimernejšega. Nihče pa ne
sme biti izločen iz tega procesa.
ROGELJ: Skupni prodaji so naklonjeni tudi v vseslovenskem Združenju malih delničarjev. Kristjan Verbič.
KRISTJAN VERBIČ (Združenje malih delničarjev): Računamo na morda blizu 10 % vključenost v paket delnic
iz naslova malih delničarjev. To je seveda ambiciozen načrt, a vendarle menimo, da ga je moč doseči.
ROGELJ: Le tako bi bili tudi mali delničarji enakovredni velikim, dodajajo v združenju.
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